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Discussienota commissie 

Commissie Samenleving Afdeling en opsteller  

5 maart 2018 BS/M.Venema 0578-699494 m.venema@heerde.nl 

 Portefeuille  

 G.J. van Dijk 

 Programma  

 Ruimte 

   

Agendapunt Onderwerp  

5.  Communicatieplan renovatie Raadhuis 

 

De commissie geeft als advies: 

Kennis te nemen van het communicatieplan renovatie Raadhuis en geen opmerkingen mee te geven. 

 

Inleiding 

De gemeenteraad heeft via een amendement gevraagd om een communicatieplan rondom de 

renovatie van het Raadhuis. Het voorgelegde communicatieplan voorziet hierin. Het plan bestrijkt de 

periode vanaf heden tot en met de oplevering van de renovatie. Het gaat om een levend document, 

omdat de planning van de activiteiten afhankelijk is van hoe het proces verloopt. 

 

Bevoegdheid / Juridisch kader 

-- 

 

Eerdere besluitvorming en kaders 

 Tijdens de gemeenteraadvergadering van 18 december heeft de raad met een amendement om 

een communicatieplan gevraagd.  

 In week 2-2018 zijn de fractievoorzitters door de griffier geconsulteerd over het gewenste 

tijdpad. De uitkomst bracht mee om het plan eerst in commissie van 19 februari a.s. aan de 

orde te stellen.   

 

Argumenten 

Het communicatieplan voldoet aan het amendement van de raad 

De raad vraagt om een communicatieplan voor de periode tot aan de besluitvorming over het 

benodigde krediet. Deze periode staat in het plan. Het plan loopt echter ook nog langer door, omdat 

ook daarna een goede communicatie zeer nuttig is.  

 

Kanttekeningen 

De communicatiekalender kan nog niet helemaal worden ingevuld 

Omdat het gehele proces niet kan worden overzien, is het niet mogelijk om de 

communicatiekalender helemaal te vullen. Wel is een aantal belangrijke momenten benoemd, maar 

dit kan zo nodig aangevuld worden gedurende het proces.  

 

Alternatieven 
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Alternatief op het voorliggend plan is dat het communicatieplan volledig t/m oplevering wordt 

ingevuld. Wij achten dit evenwel weinig zinvol omdat besluitvorming over het project nog moet 

plaatsvinden. Een dergelijk plan is derhalve per definitie te opportuun.  

 

Communicatie 

Over het communicatieplan zelf hoeft niet nader te worden gecommuniceerd, de communicatie 

rondom de renovatie in het Raadhuis is de inhoud van het plan. 

 

Vervolg 

Als gevolg van de keuze van de fractievoorzitters in week 2 om het communicatieplan in de 

commissie te bespreken op 19 februari, zal de inloopbijeenkomst voor inwoners van Heerde begin 

april worden belegd en ligt de uitwerking van het masterplan voor de renovatie, met de uitkomsten 

van de inloopbijeenkomst, op 23 april in de raadscommissie Ruimte. 

 

Heerde, 16 januari 2018 

 

Het college van Heerde 

mr. G.J. de Graaf    , burgemeester 
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